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Kuljetuspalvelujen hankintatyöryhmän vammaisneuvoston edustajat Kari Ali-Yrkkö ja Marja Kalvia 
kertovat ajankohtaiset kuulumiset työryhmästä sekä vammais- ja vanhusneuvostojen järjestöille 
lähettämästä kyselystä koskien kuljetuspalvelujen hankintaa.
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Esitys:
Merkitään tiedoksi.

Käsittely:
Kuljetuspalvelujen hankintatyöryhmän vammaisneuvoston edustajat Kari Ali-Yrkkö ja Marja Kalvia 
kertoivat olevansa päässeensä aktiivisesti osallistumaan kilpailutuksen valmisteluun, ja että se on 
menossa hyvässä hengessä eteenpäin. Lisäksi vammaisneuvoston sihteeri Jenna Hirvonen kertoi lyhyesti 
järjestöille 9.4.2019 lähetetystä kyselystä ja siihen tulleista vastauksista.

Päätös:
Hyväksyttiin esitys.


